

## **GBT GmbH wird strategischer Partner für das größte Infrastrukturprojekt der ägyptischen Geschichte.**

Toronto, Ontario, Düren, Deutschland, 14. Juni 2018

**GBLT (TSXV: GBLT) ("GBLT" oder das "Unternehmen")** freut sich bekannt zu geben, dass seine hundertprozentige Tochtergesellschaft GBT GmbH und offizieller Lizenznehmer von Polaroid (LED Lighting) als strategischer Partner für die größten Infrastrukturprojekte in der Geschichte des Landes Ägypten ausgewählt wurde.

Die GBT GmbH wird die Lieferung nachhaltiger LED-Beleuchtungstechnik für das Infrastrukturprojekt „New Cairo“ bereit stellen. Ende dieses Monats (Juni 2018) starten die ersten Lieferungen von optischen Komponenten, unter anderem LED-Chips und LED-Drivern, für die lokale Produktion von 150.000 LED-Straßenleuchten, im Wert von mehreren Millionen USD. Die Energieprodukte von GBLT werden den Energieverbrauch in „New Cairo“ um mindestens 15.000.000 kWh pro Jahr reduzieren.

Die GBT hat sich über mehrere Jahre als zuverlässiger Lieferant für die ägyptische Regierung behauptet und sieht diesen Auftrag als Vertrauensbeweis dafür, auch in Zukunft an diesen neuen milliarden schweren Infrastrukturprogrammen angemessen beteiligt zu werden.

### **Über das Projekt „New Cairo“:**

*Die Bevölkerungszahlen Ägyptens sind in den vergangenen Jahren explodiert und von ca. 70 Mio. Einwohner im Jahr 2000 auf 95 Mio. Einwohner im Jahr 2016 gestiegen. Für 2035 liegt die Prognose bei ca. 150 Mio. Einwohnern. Alleine im Umkreis der ägyptischen Hauptstadt Kairo leben derzeit schätzungsweise 17 Millionen Menschen. Schon seit Jahrzehnten beschäftigt sich die Stadt mit Möglichkeiten Platz zu schaffen für die wachsende Bevölkerung und gleichzeitig die Stadt zu modernisieren.*

*Auf der Egypt Economic Development Conference (EEDC) in Scharm asch-Schaich hat die ägyptische Regierung unter Führung des Präsidenten Abd al-Fattah as-Sisi am 13. März 2015 angekündigt, eine neue Hauptstadt 45km südöstlich von Kairo entstehen zu lassen. Nach der vorläufigen Planung wird die bisher noch namenlose Hauptstadt eine Gesamtfläche von 700 km<sup>2</sup> umfassen und ca. 5 Mio. Einwohnern Platz zum Leben und Arbeiten bieten. Die Stadt soll laut Plänen mindestens 50 Milliarden Dollar kosten, mit modernster Technik ausgestattet und binnen 7 Jahren errichtet werden. Die Pläne der ägyptischen Regierung beinhalten 16 km<sup>2</sup> Flughafen Areal, 91 km<sup>2</sup> neuer Flächen zur Nutzung von alternativen Energiequellen, 4 km<sup>2</sup> für neue Freizeitparks, 40.000 Hotelzimmer, 700 neuer Kindergärten, 1,75 Millionen neue Arbeitsplätze und vieles mehr.*

*Der gesamte Plan für „New Cairo“ steht unter der Prämisse „Nachhaltigkeit“. Die neue Hauptstadt soll wie Dubai oder Masdar City ein moderner Vorzeigeort der gesamten ägyptischen und zukunftsorientierten Kultur werden. Neben dem Projekt „New Cairo“ plant Ägypten den Bau weiterer 12 Städte.*

### **Über GBLT:**

*Die GBLT, indirekt über ihre Betriebsgesellschaft, GBT GmbH, ist ein diversifiziertes Beleuchtungs- und Batterieunternehmen und offizieller Lizenznehmer für Polaroid-Lichtprodukte (LED und alle anderen Beleuchtungstechnologien - einschließlich Einzelhandel und Projekte), Polaroid-Energiespeichersysteme (mobile und stationäre Systeme), und AGFAPHOTO mobile Energieprodukte (wie Batterien).*

*GBT konzentriert sich darauf, die aktuellen globalen Trends in den schnell wachsenden Energiespeicher- und Beleuchtungssektoren durch das Branding, den Verkauf und den Vertrieb von Elektronikprodukten, darunter einige unter Eigenmarken, für private und kommerzielle Märkte zu nutzen. Durch seine Lizenz- und Markenpartnerschaft mit Polaroid für Beleuchtung und mobile Energiespeicherprodukte konzentriert sich die GBT GmbH auf die Etablierung seiner Energiespeicherprodukte in Europa, Nordamerika, sowie international. Zudem stehen auch große, globale kommerzielle Beleuchtungsprojekte stehen im Fokus des Unternehmens.*

**GBT GmbH becomes a strategic partner for the largest infrastructure project in Egypt's history.**

Toronto, Ontario and Dueren, Germany, June 14<sup>th</sup> 2018

**GBLT Corp. (TSXV: GBLT) ("GBLT" or the "Company")** is pleased to announce that its wholly owned subsidiary GBT GmbH, and official licensee of Polaroid (LED Lighting) has been selected as a strategic partner for the largest infrastructure project in the history of Egypt.

GBT GmbH will provide sustainable LED lighting technology for the infrastructure project "New Cairo". The Company has committed to deliver first optical components, including LED chips and LED drivers, with an order volume of several million US dollars, for the local production of 150,000 LED street lights by end of June 2018. GBLT's energy products will reduce "New Cairo's" power consumption by at least 15.000.000 KWh per year.

GBT has maintained its position as a reliable supplier to the Egyptian government for several years and sees this mandate as a vote of confidence in ensuring that it continues to be adequately involved in this new multi-billion dollar infrastructure project.

**About the project "New Cairo":**

*Egypt's population has exploded in recent years, rising from approximately 70 million inhabitants in 2000 to 95 million in 2016. For 2035, the forecast is approximately 150 million inhabitants. In the vicinity of the Egyptian capital Cairo currently live an estimated 17 million people. For decades, the city has been working to create space for the growing population while modernizing the city.*

*At the Egypt Economic Development Conference (EEDC) in Sharm El Sheikh, under the leadership of President Abd al-Fattah as-Sisi, the Egyptian government announced on 13 March 2015, that it would build a new capital 45km southeast of Cairo.*

*According to the preliminary planning, the as yet unnamed capital will cover a total area of 700 km<sup>2</sup> and provide space for about 5 million inhabitants to live and work. The city is said to cost at least \$50 billion, equipped with the latest technology and built within 7 years. The Egyptian government's plans include 16 km<sup>2</sup> of airport space, 91 km<sup>2</sup> of new land for alternative energy sources, 4 km<sup>2</sup> of new theme parks, 40,000 hotel rooms, 700 new kindergartens, 1.75 million new jobs and much more.*

*The whole plan for "New Cairo" is based on the premise "sustainability". The new capital, like Dubai or Masdar City, will become a modern showpiece of the entire Egyptian and future-oriented culture. In addition to the project "New Cairo", Egypt plans to build another 12 cities.*

**About GBLT:**

*GBLT, indirectly through its operating company, GBT GmbH, is a diversified lighting and battery company and the official licensee for Polaroid light products (LED and all other lighting technology including retail and projects), Polaroid energy storage systems (mobile and fixed systems), and AGFAPHOTO mobile energy products (such as batteries).*

*GBT is focused on capitalizing on the current global trends in the rapidly growing energy storage and lighting sectors through the branding, sale and distribution of electronic products, including some under private labels, for residential and commercial markets. Through its licensing and branding partnership with Polaroid for lighting and mobile energy storage products, GBT has an immediate focus on launching its line of energy storage products in Europe, North America and internationally. GBT is also pursuing various large global commercial lighting projects.*

Neither the TSX Venture Exchange nor its Regulation Services Provider (as that term is defined in the policies of the TSX Venture Exchange) accepts responsibility for the adequacy or accuracy of this release.

*Forward-Looking Information*

*Certain information set forth in this news release may contain forward-looking information that involve substantial known and unknown risks and uncertainties. This forward-looking information is subject to numerous risks and uncertainties, certain of which are beyond the control of the Company, including, but not limited to, the impact of general economic conditions, industry conditions, failure to enter into a definitive agreement and complete the Acquisition, and dependence upon regulatory approvals. Readers are cautioned that the assumptions used in the preparation of such information, although considered reasonable at the time of preparation, may prove to be imprecise and, as such, undue reliance should not be placed on forward-looking information. The parties undertake no obligation to update forward-looking information except as otherwise may be required by applicable securities law.*

**For further information please contact:**

GBLT Corp.

Sven Carbow, Chief Operating Officer

Tel.: +49(0)2421-20856-0

Email: [info@gbt-international.com](mailto:info@gbt-international.com)